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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                Nr. 182/30.06.2022

  
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 30.06.2022 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
 

 Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 
Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi 16 consilieri locali din cei 19 consilieri locali 
aleşi (lipsind motivat domnii consilieri Calciu Titi-Horațiu, Căpățână Robert-Marius, Cernat Costin-
Șerban).  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 38004/24.06.2022 în baza Dispoziţiei nr. 562/24.06.2022. 
 Ca preşedinte de şedinţă a fost propus domnul consilier Ion Paul, propunerea fiind aprobată în 
unanimitate. 
 Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
30.05.2022, procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 02.06.2022 și 
procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 15.06.2022, acestea fiind 
aprobate cu 16 voturi pentru. 

Preşedintele de şedinţă, dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a 
fost completată. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 16 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 175/24.06.2022 referitor la încetarea dreptului de folosinţă asupra 

unor terenuri atribuite în baza Legii nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea 
unei locuinţe proprietate personală este prezentat de domnul consilier Maciu Marin care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.   

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
Domnul primar: acum am aprobat pentru 5 cetățeni, dar numărul lor este mai mare, îmi doresc 

să facem un inventar complet pentru că sunt oameni care au solicitat terenuri pentru construirea de 
case, nu și-au respectat angajamentul și este păcat ca acele terenuri să stea nefolosite și nedate altora 
care chiar au nevoie de acele terenuri. O să mai revenim după ce facem inventarul complet, cine nu s-a 
încadrat în termenii și în timpii corecți o să le luăm acele terenuri și le distribuim celor care solicită. 

  
2.Proiect de hotărâre nr. 176/24.06.2022 referitor la numirea reprezentantului Consiliului 

local al Municipiului Caracal în Consiliul de administraţie al unităţii de învăţământ pentru educație 
timpurie Ed T-APRE ”UNIVERSUL COPIILOR” CARACAL, pentru anul 2022 este prezentat de 
domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan: propun pe doamna viceprimar Samiee Marina. 
Supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
Domnul primar: în acest moment avem 3 creșe în Municipiul Caracal, a 4-a creșă va fi 

construită pe str. Mihai Viteazul și va avea capacitatea cât celelalte 3 la un loc. Printr-o hotărâre de 
guvern s-a dispus ca U.A.T.-urile care doresc să preia aceste unități de învățământ pentru educație 
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timpurie, pot face acest lucru, noi am optat pentru preluarea acestora pentru că vom avea acea 
investiție, însă această creșă trebuie separată de primărie.  

 
3.Proiect de hotărâre nr. 177/24.06.2022 referitor la premierea domnișoarei Dovan Arina, 

elevă în clasa a X-a la Liceul Teoretic Mihai Viteazul, pentru obținerea locului I la Olimpiada națională 
de limba engleză și mențiune la Olimpiada națională de limba română, în anul 2022 este prezentat de 
domnul consilier Bățăgui Costel-Răzvan, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
4.Proiect de hotărâre nr. 178/24.06.2022 referitor la aprobarea Documentaţiei de Avizare a 

Lucrărilor de Intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii 
„CREȘTEREA SIGURANȚEI PACIENȚILOR ÎN SPITALUL MUNICIPAL CARACAL” este 
prezentat de domnii consilieri Pătran Laurențiu-Marian și Mitroi Dumitru-Liviu care arată că proiectul 
a primit avize favorabile în comisiile de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: este alt proiect acesta, ce presupune acest proiect? 
Domnul primar: în afară de cele două care sunt în lucru, ambulatoriu și creșterea eficienței 

energetice, este în derulare POIM, ce propunem acum este un alt proiect în valoare de 2 milioane euro, 
creșterea siguranței pacienților în spital. Avem 4 proiecte pe spital și preconizăm și pe al 5-lea, deja am 
luat legătura dar prin decembrie va apărea ghidul pentru reabilitarea sau construirea U.P.U.. O să mai 
fie un proiect pentru zona de recuperare, dar nici aici nu a apărut ghidul, se lucrează la el.  

Domnul consilier Alexe Costică: în ce stadiu suntem cu aducerea computer-ului R.M.N.? 
Domnul primar: peste două săptămâni vă dau un raport cu aceste aparate, câte s-au primit și 

cum le-am distribuit. 
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la C.A.M.S., ziceați să se mute în altă parte, să 

elibereze spațiul. Cu ambulanța la fel, este o problemă. 
 Domnul primar: cu ambulanța nu putem să schimbăm noi, aparțin de Consiliul Județean și au 

făcut investiții acolo. Dar referitor la acest spital, dacă vom găsi resurse și asta căutăm în permanență, 
dacă vom găsi resurse, cu siguranță l.am putea mișca de acolo. Numai că acolo unde zicem noi că ar fi 
bine, cei cu experiență zic că trebuie să fie cât mai aproape de spital, spații avem, l-am putea muta cu 
investiții minime. 

Domnul consilier Alexe Costică: vorbesc din punct de vedere al restrângerii acolo, la 
pneumonie, sunt spații foarte mici. 

Domnul primar: știu foarte bine, problema mare este că orice modificare presupune bani și 
orice resursă financiară încercăm să o luăm din altă parte și nu din bugetul local. Bineînțeles că s-au 
făcut ceva investiții și cu bani care au provenit de la spital, de la primărie, vom încerca să mai reparăm 
dar acele clădiri care sunt de 1890 și ceva, cu toate reparațiile care le faci ele nu mai corespund, au și 
ele niște termene, au 100 și ceva de ani, orice intervenție la ele nu este ca atunci când faci o construcție 
nouă, cu saloane, cu spații, cu avizul Mediului, D.S.P.-ului, cu avizul pompierilor, nu mai poți să obții. 
De exemplu la C.A.M.S. nu avem avizul pompierilor pentru că nu ai cum, ne spun să lărgim culoarele, 
cum? Nu se poate acest lucru, este clădire veche, nu îți dau voie cei de la monumente.  

Domnul consilier Alexe Costică: referitor la fosta școală Filipescu, mai este concesionată? Mai 
este cineva acolo? Era o opțiune foarte bună, era aproape.  

Domnul secretar general: este concesionată pe o perioadă de 49 ani. 
  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 

 
5.Proiect de hotărâre nr. 179/24.06.2022 referitor la aprobarea rectificării Bugetului general 

de Venituri și Cheltuieli al Municipiului Caracal pe anul 2022 este prezentat de domnul consilier 
Mitroi Dumitru-Liviu, care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul director economic Ionescu Adrian: față de documentația care va fost transmisă au 
survenit câteva modificări. 

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
  
6.Proiect de hotărâre nr. 180/24.06.2022 referitor la vânzarea locuinţelor pentru tineri, 

construite prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe, situate în municipiul Caracal, str. Vasile Alecsandri, 
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nr. 76 către titularii contractelor de închiriere este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-
Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
7.Proiect de hotărâre nr. 145/25.05.2022 referitor la aprobarea documentaţiilor de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (PUZ) și Regulament Local de Urbanism (RLU) aferent, în vederea realizării 
unui „Centru comercial cu raza mare de deservire și lotizare teren pentru construire locuințe 
individuale izolate, str. 1 Decembrie 1918, nr.78, nr.78A, nr.80, nr.82 și nr.84, strada Primăverii nr.15, 
Caracal, jud. Olt” este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a 
primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

Se trece la discutarea proiectelui de hotărâre de pe completarea ordinei de zi  
 
1.Proiect de hotărâre nr. 181/29.06.2022 referitor la completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al municipiului Caracal nr. 149/31.10.2019, privind inventarul domeniului privat al 
municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
8 .Informări, întrebări şi interpelări. 
Informare Consiliul Local al Municipiului Caracal – Hotărârea nr. 09 din 16.06.2022 – 

Asociația de Dezvoltare Intercomunitară ”ROMANATI SERV”. 
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la proiectul 145/25.05.2022, eu cred că, comisia de 

urbanism, ar trebui să își facă treaba efectiv în teren, pentru că dăm niște avize sau votăm un proiect 
care la un an de zile avem reclamații din partea vecinilor, Lidl, sau ce vecini are pe acolo. Insist asupra 
acestor lucruri și nu o zic cu răutate, ne aduce servicii nu deservicii acest lucru, mai mult decât atât, am 
vorbit cu domnul prefect, l-am întrebat referitor la aceste comisii programate cu o jumătate de oră 
înainte de ședință și a spus că sunt ilegale.    

Domnul consilier Pătran Laurențiu: conform R.O.F. al Consiliului local avem dreptul să facem 
comisiile de specialitate în aceeași zi cu ședința. Noi am făcut ședința cu o jumătate de oră înainte de 
ședință și doamna arhitect Nadia Dumitrescu a fost prezentă la ședință. Domnul consilier Costică 
Alexe nu face parte din comisia de urbanism chiar dacă o facem cu o zi sau două înainte, el tot nu 
participă la lucrările acestei comisii. 

Domnul secretar general: referitor la legalitatea proiectelor aș vrea să subliniez faptul că nu 
există un proiect de lege prin care să interzică ca ședințele de comisii să aibă loc în ziua ședinței. 
Proiectele au fost transmise cu cel puțin 5 zile înainte de data ședinței, în acest timp puteți merge 
personal pe teren în calitatea dumneavoastră de consilier. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Ion Paul 
declară închise lucrările şedinţei ordinare. 

 
 
 
    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         SECRETAR GENERAL 

                AL MUNICIPIULUI CARACAL, 
 
           ION PAUL                                                    RĂDESCU VIOREL EMIL  
 

 
 
 
 
   
 


